
                                                                     Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Moravany  konaného dňa 9.4.2024 

vo vyhradených priestoroch Obecného úradu Moravany                                                                       

 

Prítomní: 

podľa prezenčnej listiny – Mgr. Vladimír Čeklovský, Bc. Ján Kaľuha, Mgr. Andrej Ilčík,  

Ing. Peter Kaľuha, Ing. Lukáš Veseliny, Monika Lašíková, Ing. Viliam Procek, Martina 

Hrehová, PhDr. Ing. Stanislava Minárová PhD., Jana Molnárová. 

 

Neprítomní: 

Bc. Ján Žofčák, PaedDr. Zuzana Hlavatá – ospravedlnená. 

 

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva v Moravanoch. 

2. Určenie zapisovateľa. 

3. Určenie overovateľov zápisnice. 

4. Voľba návrhovej komisie. 

5. Kontrola uznesení. 

6. Predbežné plnenie príjmov a čerpanie výdavkov k I. štvrťroku 2024. 

7. Poskytnutie finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí a mládeže. 

8. Poskytnutie finančného príspevku na prevádzku poskytovanej sociálnej služby 

neverejnému poskytovateľovi sociálnej služby. 

9. Investičné akcie obce. 

10. Rôzne. 

11. Záver. 
 

K bodu č.1: 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce. Skonštatoval, že na zasadnutí je prítomných              

7 poslancov - zasadnutie OZ je uznášania schopné.                            

Informoval poslancov, že zasadnutie bolo zvolané písomnou pozvánkou s programom, 

nakoľko nikto nepredložil žiadne pripomienky ku uvedenému programu, starosta obce dal 

hlasovať za program zasadnutia OZ.                                                                                      

Hlasovanie za schválenie návrhu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva uvedeného 

v pozvánke:                                                                                                                                

Za: Bc. Ján Kaľuha, Mgr. Andrej Ilčík, Ing. Peter Kaľuha, Ing. Lukáš Veseliny, Monika 

Lašíková, Ing. Viliam Procek, Martina Hrehová – 7 poslancov, 

zdržal sa – 0, proti – 0,  návrh bol schválený. 

 

K bodu č.2: 

Starosta obce určil za zapisovateľku p. Janu Molnárovú – OZ berie na vedomie. 

K bodu č.3: 

Starosta obce určil za overovateľov zápisnice – poslanca Jána Kaľuhu a poslanca Petra 

Kaľuhu. 



K bodu č.4: 

Starosta obce predložil návrh na zloženie návrhovej komisie:                                          

predseda – poslanec Lukáš Veseliny, členovia – poslanec Andrej Ilčík a poslanec Viliam 

Procek.                                                                                                                                   

Hlasovanie:                                                                  

Za: Bc. Ján Kaľuha, Mgr. Andrej Ilčík, Ing. Peter Kaľuha, Monika Lašíková, Ing. Viliam 

Procek, Martina Hrehová – 7 poslancov, 

zdržal sa – Ing. Lukáš Veseliny, proti – 0,        návrh bol schválený. 

 

K bodu č.5: 

Starosta obce informoval, že jednotlivé uznesenia sú v plnení – OZ berie na vedomie kontrolu 

plnenia uznesení. 

 

K bodu č.6: 

Starosta obce otvoril ďalší bod rokovania, zároveň informoval, že materiál bol doručený 

poslancom spolu s pozvánkou, vyzval poslancov na predloženie svojich pripomienok. 

K predbežnému plneniu príjmov a čerpaniu výdavkov k I. štvrťroku 2024 neboli predložené 

žiadne pripomienky – OZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č.7: 

Starosta obce informoval o návrhu Zmluvy o poskytovaní finančných prostriedkov na 

záujmové vzdelávanie detí a mládeže pre mesto Vranov n/T. – materiál bol doručený 

poslancom spolu s pozvánkou – poslanci nemali žiadne pripomienky. 

Hlasovanie za schválenie poskytnutia finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí 

a mládeže pre prijímateľa Mesto Vranov nad Topľou, CVČ – pri ZŠ Sídlisko II., na 1 žiaka 

vo výške 50,00 €/kalendárny rok. 

Hlasovanie:                                                                                                                                                                

Za: Bc. Ján Kaľuha, Mgr. Andrej Ilčík, Ing. Peter Kaľuha, Monika Lašíková, Ing. Viliam 

Procek, Ing. Lukáš Veseliny, Martina Hrehová – 7 poslancov, 

zdržali sa – 0, proti – 0,        návrh bol schválený. 

 

K bodu č.8: 

Starosta obce informoval o poskytovaní finančného príspevku na prevádzku poskytovanej 

sociálnej služby neverejnému poskytovateľovi sociálnej služby pre občanov, ktorí sú 

umiestnení v sociálnych zariadeniach. Nasledovala diskusia o výške príspevku. 

Hlasovanie za výšku príspevku 25,- €/mesačne: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Mgr. Andrej Ilčík, Ing. Peter Kaľuha, Monika Lašíková, Ing. Viliam 

Procek, Ing. Lukáš Veseliny, Martina Hrehová – 7 poslancov, 

zdržali sa – 0, proti – 0,        návrh bol schválený. 

 



K bodu č.9: 

Starosta obce informoval poslancov o plánovaných investičných akciách – OZ zobralo na 

vedomie. 

Z výjazdového rokovania v Michalovciach bolo obci poskytnutých 8.000,- €, ktoré budú 

použité na výstavbu detského ihriska pri Dome kultúry v Lučkovciach. Obec však potrebuje 

dofinancovať akciu vo výške 4.000,- € (celková výška plánovanej akcie 12.000,- €).  Detské 

ihrisko bude slúžiť pre deti z obce, ale aj pre návštevníkov včelárskeho skanzenu.                                                                                                                                 

Návrh na uznesenie – OZ súhlasí s použitím finančných prostriedkov vo výške 12.000,- €                 

na detské ihrisko v Lučkovciach, kde 8.000,- € je poskytnutá dotácia a 4.000,- € spoluúčasť 

obce.                                                                                                                                             

Hlasovanie:                                                                                                                                

Za: Bc. Ján Kaľuha, Mgr. Andrej Ilčík, Ing. Peter Kaľuha, Monika Lašíková, Ing. Viliam Procek, Ing. 

Lukáš Veseliny, Martina Hrehová – 7 poslancov,                                                                                  

zdržali sa – 0, proti – 0,        návrh bol schválený. 

Na základe žiadosti bol obci poskytnutý finančný príspevok od spoločnosti NAFTA a.s. 

Bratislava vo výške 2.000,- € na altánok pri Dome kultúry v Lučkovciach. Celková výška 

projektu je 4.000,- €, je potrebné dofinancovať výstavbu altánku  spoluúčasťou obce vo výške 

2.000,- €.                                           

Návrh na uznesenie – OZ schvaľuje zámer realizácie altánku v Lučkovciach a použitie 

dotácie od spoločnosti NAFTA a.s. Bratislava vo výške 2.000,- € a dofinancovanie výstavby 

altánku v Lučkovciach spoluúčasťou obce vo výške 2.000,- €.                                                                                                   

Hlasovanie:  

Za: Bc. Ján Kaľuha, Mgr. Andrej Ilčík, Ing. Peter Kaľuha, Monika Lašíková,   Ing. Viliam 

Procek, Ing. Lukáš Veseliny, Martina Hrehová – 7 poslancov, 

zdržali sa – 0, proti – 0,        návrh bol schválený. 

 

Starosta obce informoval o ďalšej investičnej akcii – cesta pri rodinných domoch č.138 a 139 

– za reštauráciou BUBO. Poškodenú časť cesty financuje firma, ktorá v tejto časti realizovala 

kanalizáciu, nakoľko cestu je potrebné opraviť celú, obec musí dofinancovať zvyšnú časť 

nákladov – cenová ponuka je vo výške 25.000,- € - presná suma bude vyčíslená podľa 

výsledku verejného obstarávania. 

Návrh na uznesenie – OZ schvaľuje zámer doasfaltovania cesty v uličke medzi hlavnou 

cestou a „Starým valalom“ za „Reštauráciou BUBO“. 

Hlasovanie:  

Za: Bc. Ján Kaľuha, Mgr. Andrej Ilčík, Ing. Peter Kaľuha, Monika Lašíková,   Ing. Viliam 

Procek, Ing. Lukáš Veseliny, Martina Hrehová – 7 poslancov, 

zdržali sa – 0, proti – 0,        návrh bol schválený. 

 

K bodu č.10: 

V bode rôzne nasledovala diskusia: 

P. Procek - prenájom budovy na ihrisku. 

P. Lašiková – zvýšený pohyb psov po obci najmä v nočných hodinách, 

                       neudržiavané pozemky – prerastená tráva, dreviny. 

Starosta obce – nelegálne čierne stavby v obci. 

 
   

 

      



K bodu č.11: 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie pripomienky, starosta obce poďakoval prítomným za účasť      

na zasadnutí OZ a zasadnutie ukončil. 

 

Zapísala zapisovateľka: Jana Molnárová                                                     

 

Overovatelia zápisnice:     Bc. Ján Kaľuha                                              .................................. 

 

                                          Ing. Peter Kaľuha                                          ................................. 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                   

                                                                                            ........................................................... 

                                                                                                        Mgr.Vladimír Čeklovský v.r. 

                                                                                                                      starosta obce 

                               

 

 

 

 

 

 


